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Afwezig met kennisgeving: 1 39 

 40 

 41 

Machtigingen na de 1e pauze: 42 

Luuk Scholman machtigt Lars Meijer 43 

Yaël van Drunen machtigt Lars Meijer 44 

Robbin van der Hamsvoord machtigt Annechien Stelwagen 45 

Gijs Kooistra machtigt Ruben Meijerink 46 

Tim Jacobs machtigt Ruud Walvius 47 
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Stemgerechtigden aanwezig: 37 50 

Stemgerechtigde machtigingen: 6  51 
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Agenda: 54 

 55 

1. Opening 56 

2. Vaststellen agenda 57 

3. Mededelingen 58 

4. Bespreking Notulen 53ste ALV 59 

5. Vaststellen Notulen 53ste ALV 60 

6. Bespreking Financieel Halfjaarverslag 61 

7. Stemming Financieel Halfjaarverslag 62 

8.  Bespreking Wijzigingen HR 63 

9. Stemming Wijzigingen HR 64 

10. Bespreking Motie Spotify Prismus 65 

11. Stemming Motie Spotify Prismus 66 

12. W.V.T.T.K. 67 

13. Rondvraag 68 

14. Sluiting 69 

 70 

Conform de Motie Tol wordt voor aanvang van de vergadering het ismuslied gezongen. 71 

 72 

Opening 73 

Bob Smits opent de vergadering om 2009. uur en begint met de feitjes van de dag. 74 

 75 

Vaststellen agenda 76 

Lars Meijer wil een motie indienen. 77 

Bob Smits legt uit dat Lars Meijer zijn motie voor zal lezen en er daarna gestemd wordt over het 78 

opnemen in de agenda van zijn motie. 79 

 80 
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Dyon Bambacht stelt voor om dit per acclamatie in de agenda op te nemen. 81 

Bob Smits legt uit wat acclamatie inhoudt. 82 

De motie wordt per acclamatie opgenomen in de agenda na punt 11. 83 

 84 

Mededelingen 85 

Bob Smits geeft aan dat de lustrumcommissie zal worden gepresenteerd bij de W.V.T.T.K., aangezien 86 

nog niet de hele commissie hier is. Hij wil verder aan de ALV vertellen dat er quitte is gepeeld op de 87 

meerdaagse excursie naar Parijs, waarvoor hij de commissie, Stan van Moorsel en Lars Meijer wil 88 

bedanken, dat Rens Verhaegh en Stan van Moorsel zullen afreizen naar de General Assembly van het 89 

IAPSS en dat er een tweede docent gevonden is voor de reis, namelijk Tim Crutzen. 90 

 91 

Bespreking Notulen 53ste ALV 92 

 93 

Pagina 3 94 

Ruud Penders ziet op regel 121 dat het bestuur de intentie heeft om nog iets te organiseren voor 95 

masterstudenten. Hij wil weten of hier nog ruimte voor is. 96 

Bob Smits geeft aan dat hier wel ruimte voor is, maar dat het nog niet gebeurd is. 97 

Ruud Penders hoopt dat dit nog gaat gebeuren. 98 

 99 

Pagina 4 100 

Ruud Penders leest dat het bestuur druk bezig is met de carrièredag, maar dat die nog niet is 101 

opgenomen in de studiehandleiding. Hij wil weten of er nog nieuws is. 102 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de zalen geregeld zijn, en ze nu druk bezig is met de rest. 103 

 104 

Pagina 5 105 

Manouk Smeets heeft haar stift weer meegenomen, maar gelooft dat ze die niet nodig gaat hebben. 106 

Bob Smits bevestigt dat de stift niet nodig is. 107 

Gijs Hablous leest dat Stan van Moorsel gaat kijken naar een beamer om van het gezeik af te zijn. Op 108 

de volgende pagina staat echter dat hij niks toezegt. Hij wil weten of er nu een beamer gekocht wordt 109 

of niet, en wat er overlegd is. 110 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij heeft toegezegd te kijken naar de mogelijkheden. Hij geeft aan dat 111 

Mundus geen interesse heeft in een beamer en dat ismus ieder jaar een bijdrage krijgt vanuit de 112 

faculteit Hij vindt het onzin om hier niks mee te doen. Hij wil in ieder geval met ICT-uitgaven wachten 113 

tot het einde van zijn boekjaar, zodat hij weet of er ruimte is in de begroting. Deze kwestie heeft ook 114 

geen haast, want we krijgen geld van de faculteit. 115 

Thom Dijkstra geeft mee te kijken in de plannen voor de verbouwing of de aanschaf van een beamer 116 

überhaupt nodig is. Hij vindt het een beetje zonde om nu een beamer te kopen als we er over twee 117 

jaar een gratis krijgen. 118 

Jip Trommelen heeft gehoord dat er op de nieuwe kamer een smartboard komt te hangen. 119 

Bram Geurkink geeft aan dat de kosten voor het kopen van een beamer eruit gehaald kunnen worden 120 

met de besparing van alle huur tot aan de verhuizing. Misschien is er dan ook wel meer interesse om 121 

dingen te bekijken, zodat die beamer vaker voor de dag gehaald kan worden. 122 

Jip Trommelen geeft aan dat er twee Tv’s op de ismuskamer staan. Hij vraagt zich af of die niet gebruikt 123 

kunnen worden voor dingen als Prinsjesdag. 124 

Jordi Uijens vindt dit prima, als Jip Trommelen de Tv’s zelf kan maken.  125 
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Gijs Hablous geeft het bestuur mee er nog even naar te kijken. 126 

Bob Smits geeft aan dat we voor de verhuizing een eisenlijst kunnen indienen. 127 

Thom Dijkstra weet niet precies wanneer we verhuizen, maar hij vraagt of er bij de volgende ALV 128 

misschien een overzicht van de verhuizing overgelegd kan worden. Hij vraagt of Bob Smits dit kan 129 

toezeggen. 130 

Bob Smits zal achter de faculteit aan gaan en als hij meer duidelijkheid kan krijgen zal hij dat doen. 131 

Pol Muffels geeft aan dat ismus elk jaar mediagelden krijgt van de faculteit, die mede hiervoor bestemd 132 

zijn. Als er op de kostenplaats steeds minder ICT komt te staan, krijgt ismus uiteindelijk misschien geen 133 

geld meer. 134 

Stan van Moorsel is het hiermee eens. 135 

 136 

Pagina 7 137 

Pol Muffels wil weten of er al docenten donateurs zijn. 138 

Bob Smits geeft aan dat dat niet het geval is, maar dat er wel al meer donateurs zijn. Hij is al wel met 139 

de almanakcommissie langs de docenten gegaan, en dat ging best aardig. 140 

Ruud Penders vraagt zich af of er ook docenten sponsor worden van de almanak. Hij geeft ook 141 

nogmaals aan dat de docenten zo snel mogelijk gevraagd moeten worden als donateurs, anders staat 142 

er vrij snel al weer een nieuw bestuur voor de deur. 143 

Bob Smits geeft aan de docenten niet gevraagd te hebben om sponsoring, en dat de commissie ook 144 

weinig respons heeft gekregen van de docenten. Annechien Stelwagen en hijzelf zijn langsgegaan met 145 

een lijstje, maar veel docenten waren niet aanwezig of vrij kortaf. 146 

Dyon Bambacht wil weten of de geschorste leden al geroyeerd zijn. 147 

Stan van Moorsel bevestigt dit en geeft aan dat de mail er nog wel uit moet. Hij zal dan ook meteen de 148 

laatste contributies innen. 149 

 150 

Pagina 9 151 

Gijs Hablous geeft aan dat er nu meer getwitterd wordt, en vraagt zich of het bestuur ook van plan is 152 

om mensen aan te schrijven via Twitter. 153 

Jordi Uijens geeft aan dat dat niet het geval is, omdat dat nu goed gaat via de mail. 154 

Ruud Penders leest dat Bob Smits voor de LinkedIn met Kristof Jacobs zou gaan babbelen, en wil weten 155 

of dat al gebeurd is. 156 

Bob Smits geeft aan dat Kristof Jacobs zijn begeleider is bij Project en dat het ook ter sprake is 157 

gekomen. Binnenkort gaan ze hier samen voor zitten. 158 

 159 

Pagina 13 160 

Lars Meijer geeft aan dat in het beleidsplan het streven werd uitgesproken om van iedere commissie 161 

iemand op de ALV te hebben. Hij vindt dit een goed idee, maar het is in zijn commissie ook nu weer 162 

niet gezegd. Daarom heeft hij nogmaals het verzoek om dit de volgende keer door te geven. 163 

Merel van ‘t Leven had het idee dat dat het belangrijkste is bij de Wissel en de Halfjaarlijkse ALV, omdat 164 

het daar over de commissies gaat, en heeft dat daarom niet gedaan. Ze zal het de volgende keer wel 165 

doen. 166 

 167 

Pagina 14 168 

Manouk Smeets vraagt zich af of er al sprekers bekend zijn voor de carrièredag. 169 
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Merel van ’t Leven geeft aan dat er tot nu toe wel iets meer duidelijkheid is, maar nog geen 170 

daadwerkelijke vastlegging, en daarom is er ook nog geen promotie geweest. Het bestuur ziet in dat 171 

dit snel moet gebeuren en is er druk mee bezig. 172 

Manouk Smeets vindt het wel een goed idee om dan de datum bekend te maken op Facebook, zodat 173 

mensen die vrij kunnen houden. 174 

Bram Geurkink geeft aan dat er nog ovenwanten aanwezig zijn, dus als iemand die nog wil kopen kan 175 

het nog. 176 

 177 

Pagina 15 178 

Manouk Smeets leest dat ze blijkbaar getrouwd is met Bob Smits. In de bovenste regel heet ze Manouk 179 

Smits. 180 

Bob Smits denkt toch dat het hier gaat om een typefout. 181 

 182 

Pagina 20 183 

Gijs Hablous snapt niet dat Jip Trommelen het moeilijk vinden van docenten een ‘crime’ noemt. 184 

Jordi Uijens geeft aan dat dit gewoon een correct Nederlands woord is. 185 

Gijs Hablous geeft aan dat je dat anders schrijft. 186 

Jordi Uijens denkt van niet. Hij geeft aan dat Gijs Hablous maar in moet breken als hij het op zijn 187 

telefoon gevonden heeft. 188 

Ruud Penders is blij dat er twee docenten zijn gevonden. Hij denkt dat het goed is om de datum vast 189 

te leggen voor volgend jaar en dan met Bertjan Verbeek te gaan zitten. 190 

Bob Smits zal dit doen. 191 

 192 

Pagina 22 193 

Ruud Penders vindt het voor de huisvesting een goed idee om een enquête te houden over de kamer 194 

en wil weten of het bestuur dit nog van plan is. 195 

Bob Smits geeft aan dat dit in het begin van het jaar heeft gespeeld heeft en nu al een tijdje rustig is, 196 

omdat de faculteit zich koest houdt. Hij vindt het wel een goed idee om een enquête te houden over 197 

de toekomstige kamer. 198 

Ruud Penders vraagt of er dan de volgende keer een enquête is. 199 

Bob Smits geeft aan dat er de volgende keer een kleine enquête zal zijn. 200 

Thom Dijkstra vraagt of er niet beter een inspraakavond kan komen in plaats van een enquête. 201 

Bob Smits vindt dat ook een leuk idee. 202 

Joseph Dommeck vraagt in hoeverre het bestuur nog wil inzetten op het NKWP, door bijvoorbeeld nog 203 

naar het Politicologenetmaal te gaan. 204 

Bob Smits geeft aan dat het NKWP al betrokken is bij het PiP Congres. Verder wil hij het etmaal wel 205 

promoten. 206 

Joseph Dommeck geeft aan dat het etmaal al begin juni is. 207 

Bob Smits geeft aan dat het nu eind maart is. Hij zal deze week nog kijken. 208 

 209 

Pagina 23 210 

Ruud Penders wil iets zeggen over het IAPSS. Hij is blij dat Rens Verhaegh en Stan van Moorsel erheen 211 

zijn gegaan, maar hij heeft niet veel promotie gezien en wil weten of er een infoavond is geweest. 212 

Bob Smits geeft aan dat er geen infoavond geweest is, maar wel een bericht op Facebook, helaas 213 

zonder foto, aangezien er midden in de tentamenweek niet veel interesse meer was. 214 



6 

 

Ruud Penders vindt dit heel jammer en geeft aan dat er op zijn minst een middagje had kunnen zijn 215 

voor geïnteresseerden. 216 

 217 

Pagina 34 218 

Ruud Penders is blij dat de meerdaagse excursie is doorgegaan en dat er een goed resultaat is geboekt. 219 

Eigenlijk was de vorige ALV verschrikkelijk slecht, aangezien de keuze was tussen 800 of 2000 euro 220 

verlies, zonder papieren onderbouwing. Dit was heel slordig, gelukkig wel met een goede uitslag, en 221 

dit had het bestuur toen beter moeten voorbereiden. 222 

Bob Smits is het hier mee eens en is ook heel blij dat het goed verlopen is. Hij wil wel benadrukken dat 223 

het niet ging om getallen die uit de lucht waren gegrepen. 224 

 225 

Pagina 35 226 

Ruud Penders wil een compliment geven omdat de vlag gestreken is. 227 

Bob Smits zal hem de volgende keer ook wassen. 228 

Pol Muffels geeft aan dat het de vorige keer ging over de membership cards, en wil weten wat hiermee 229 

gebeurt. 230 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur hier nog niet mee bezig is geweest sinds de laatste ALV. Dit gebeurt 231 

misschien dit jaar nog en anders kan het nieuwe bestuur hiermee aan de slag. 232 

 233 

Stuk als geheel 234 

Joseph Dommeck wil zijn complimenten geven voor de volledigheid van de notulen, tot op het pijnlijke 235 

af. Hij citeert ter voorbeeld een zin waarin Stan van Moorsel gezegd heeft dat hij niet met vingers wilde 236 

wijzen, wat wel gebeurd is en wat hij superkut vond. Complimenten voor de absolute volledigheid van 237 

het stuk. 238 

Lars Meijer wil zich hierbij aansluiten. Hij had nog wel een fout, maar kan die nu niet meer vinden. Hij 239 

wil nog wel weten of het te krijgen sponsorgeld al binnen is. 240 

Rens Verhaegh geeft aan dat er één vast bedrag nog niet binnen is, en dat het bedrag per deelnemer 241 

aan tentamentrainingen van Bijlesnetwerk na de volgende tentamenperiode binnenkomt. 242 

Dyon Bambacht vindt dat er wel promotie moet komen voor leden dan. 243 

Bram Geurkink wil ook zijn complimenten geven voor het uittikken van de notulen. Het is de eerste 244 

keer dat de notulen zo lekker weglezen. 245 

Lars Meijer heeft de fout gevonden, op de laatste pagina staat di in plaats van dit. 246 

 247 

Stemming Notulen 53ste ALV 248 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 249 

 250 

Bespreking Financieel Halfjaarverslag 251 

Bob Smits geeft aan dat het financieel halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. 252 

 253 

Pagina 5 254 

Ruud Penders wil het bestuur bedanken voor de verbetering. Hij heeft een vraag over het kopje 255 

sponsoring. Hij ziet dat er 150 euro binnen is, maar in de resultatenrekening staat er 250 euro als baat. 256 

Stan van Moorsel geeft aan dat het gaat om de 150 euro van ‘t Haantje, en de andere 100 euro is het 257 

eerste bedrag van TouT, dat later binnen was dan 31 januari. Hij voegt hieraan toe dat inmiddels ook 258 

het geld van Independer binnen is, 480 euro. 259 
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Pol Muffels heeft een vraag over de M-feesten. Hij wil weten of de penningmeester verwacht dat de 260 

begrote 900 euro gehaald wordt. 261 

Stan van Moorsel geeft aan dat dat wel gaat lukken. Bij ieder feest komt ongeveer hetzelfde bedrag 262 

binnen en het grootste deel komt tijdens de Introductie. 263 

 264 

Pagina 6 265 

Ruud Penders geeft aan dat hij bij de constitutieborrel wil lezen waarom er meer geld is uitgegeven. 266 

Misschien is het voor opvolgers ook handig om de muntenverdeling er in te zetten. 267 

Stan van Moorsel denkt dat dat wel goed komt, aangezien dit ook in BV notulen te vinden is. 268 

Thom Dijkstra vindt dat het er wel in moet staan, omdat daar halfjaarverslagen voor zijn. Deze 269 

verslagen zijn het geheugen van de vereniging, en moeten bevatten hoe je dat kunt voorkomen. 270 

Bob Smits belooft het aan te passen in de online versie. 271 

 272 

Pagina 8 273 

Joseph Dommeck wil weten wat de communicatiefout met het vorige bestuur precies was. 274 

Jordi Uijens geeft aan dat dit de vorige keer besproken is, en in de notulen staat. 275 

Stan van Moorsel geeft aan dat het gaat om een bedrag dat Lars Meijer al afgeschreven had. 276 

Dyon Bambacht geeft mee dit uit te schrijven, dan snappen mensen dat ook. 277 

Bob Smits geeft aan dat dit ook in de online versie zal komen te staan. 278 

Pol Muffels wil weten of de factuur van de M-feesten geregeld is. 279 

Stan van Moorsel geeft aan dat dit geld binnen is. 280 

 281 

Stuk als geheel 282 

Lars Meijer leest de brief van de kascontrolecommissie voor (zie bijlage 1). 283 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij van plan is om donderdag de overige veertien contributies te innen. 284 

 285 

Stemming Financieel Halfjaarverslag 286 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 287 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 288 

 289 

Stemgerechtigden aanwezig: 34 290 

Stemgerechtigde machtigingen: 6 291 

Stemgerechtigden totaal: 40 292 

 293 

Voor: 35 294 

Tegen: 0 295 

Onthouding: 5 296 

 297 

Het financieel halfjaarverslag is aangenomen met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen. 298 

 299 

Bespreking Wijzigingen HR 300 

Bob Smits geeft aan dat de wijzigingen per artikel zullen worden besproken. 301 

Lars Meijer vindt het een goed idee om het stuk in één keer in stemming te brengen, en wil weten of 302 

bespreken per artikel niet ook stemmen per artikel wordt. 303 

Jordi Uijens geeft aan dat er gestemd zal worden over het hele stuk. 304 
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Pol Muffels geeft aan dat er bij grote meningsverschillen alsnog anders besloten kan worden. 305 

 306 

Artikel 2 307 

Jip Trommelen wil weten of het oude HR nog beschikbaar is. 308 

Jordi Uijens heeft er nog een en geeft die aan Jip Trommelen. 309 

 310 

Artikel 6 311 

Lars Meijer snapt de titels niet. 312 

Jordi Uijens geeft aan dat dit altijd al zo geweest is. 313 

 314 

Artikel 7 315 

Ruud Penders vraagt zich af waarom er een uitzondering gemaakt wordt voor de financiële stukken, 316 

en niet gewoon alles een week van tevoren gestuurd kan worden. 317 

Bas Wijnsouw geeft aan dat artikel 13 dan gewijzigd moet worden. 318 

Jordi Uijens geeft aan dat als de uitnodiging dan twee weken van tevoren gestuurd wordt dit prima is. 319 

Dyon Bambacht is het met Ruud Penders eens. 320 

Bob Smits is benieuwd naar opmerkingen uit de ALV. 321 

Wimer Heemskerk vraagt of de agenda dan wel twee weken van tevoren gestuurd gaat worden. 322 

Jordi Uijens bevestigt dit. 323 

Thom Dijkstra vraagt waarom dit in het HR moet staan. 324 

Lars Meijer geeft aan dat dit is zodat het bestuur dan niet plotseling een ALV kan uitroepen. 325 

Dyon Bambacht constateert dat Bob Smits de statuten niet bij zich heeft. 326 

Bob Smits bevestigt dit. 327 

Dyon Bambacht vindt dit een slechte voorbereiding, want het is wel handig om die te hebben. 328 

Thom Dijkstra vindt dat wat er staat prima, en geeft aan dat er alleen keuze een keuze gemaakt moet 329 

worden tussen één of twee weken. 330 

Dyon Bambacht is het hiermee eens. Om het bestuur in bescherming te nemen stelt hij één week voor, 331 

omdat het anders misschien te veel werk is. 332 

Jordi Uijens geeft aan dat het nu ook in twee weken gelukt is. 333 

Ruud Penders stelt voor om de agenda twee weken van tevoren te sturen en de rest een week van 334 

tevoren. 335 

Dyon Bambacht wil wachten op de statuten. 336 

Bob Smits stelt de verdere bespreking uit tot Lars Meijer de statuten gedownload heeft. 337 

 338 

Artikel 26 339 

Jordi Uijens legt uit waarom lid 2 hier weg is. 340 

Thom Dijkstra weet waarom dit artikel oorspronkelijk bij bestuursverkiezing stond. Als de stukken een 341 

week van tevoren verstuurd worden, geeft dat het bestuur meer ruimte om opvolgers te zoeken. Het 342 

maakt hem niet uit wat ermee gebeurt, maar dat was de gedachte erachter. 343 

Jordi Uijens vindt het vreemd dan er dan niet benoemd staat dat het alleen gaat om de verkiezing, 344 

omdat het er nu staat alsof dit in het algemeen voor de ALV’s geldt. 345 

 346 

Artikel 27 347 

Thom Dijkstra stelt voor om in lid 3 het woord ‘jaarvergadering’ te vervangen door ‘wissel ALV’. 348 

Jordi Uijens geeft aan dat er in de statuten gesproken wordt over de jaarvergadering. 349 
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 350 

Hele HR 351 

Bram Geurkink vraagt of alle nummering nu ook veranderd is. 352 

Jordi Uijens bevestigt dit. 353 

Thom Dijkstra wil zijn complimenten geven aan het bestuur en vooral aan Jordi Uijens, die hier 354 

verantwoordelijk voor is. Hij is heel dankbaar voor het verbeterde document. 355 

Jordi Uijens geeft aan dat hij ook hulp in de vorm van advies heeft gekregen van Lars Meijer. 356 

Ruud Penders wil zich hierbij aansluiten, en geeft aan dat dit ook fijn is voor toekomstige besturen. 357 

 358 

Artikel 7 (vervolg) 359 

Lars Meijer leest het benodigde statuut voor en geeft aan dat er eigenlijk weinig gezegd wordt over 360 

deze kwestie. 361 

Thom Dijkstra vindt het wel handig als alles tegelijk komt, misschien met uitzondering van de agenda. 362 

Het maakt hem niet uit of het nu één of twee weken van tevoren komt. 363 

Ruud Penders vindt het handiger wanneer twee weken van tevoren de uitnodiging en de agenda 364 

verstuurd worden, en de rest een week later. 365 

Dyon Bambacht geeft aan dat hij het bestuur hier vrijheid in wil geven en wil verdergaan met de ALV. 366 

Bob Smits wil weten of er animo is voor de aanpassing van Ruud Penders of dat het artikel wordt 367 

aangehouden. 368 

Thom Dijkstra vraagt waarom er een uitzondering gemaakt wordt voor de financiële stukken. 369 

Dyon Bambacht geeft aan dat dit vaak te maken heeft met de kascontrolecommissie, die ook de 370 

stukken moeten controleren. 371 

 372 

Ruud Penders wil stemmen over zijn voorstel. 373 

Bob Smits wil vingers zien. 374 

Er zijn vier mensen voor de wijziging van Ruud Penders, en dus geen animo voor een aanpassing 375 

 376 

Stemming Wijzigingen HR 377 

Bob Smits geeft aan dat de stemprocedure hetzelfde is als bij de vorige stemming. 378 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 379 

 380 

Stemgerechtigden aanwezig: 36 381 

Stemgerechtigde machtigingen: 6 382 

Stemgerechtigden totaal: 42 383 

 384 

Voor: 35 385 

Tegen: 0 386 

Onthouding: 7 387 

 388 

Het HR is gewijzigd 389 

 390 

Bob Smits schorst de vergadering om 21.16 uur. 391 

 392 

Bob Smits heropent de vergadering om 21.34 uur. 393 

 394 
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Bespreking Motie Spotify Prismus 395 

Lars Meijer leest de motie voor (zie bijlage 2). 396 

Lars Meijer licht toe dat het idee ontstaan is in februari na een college GPD. Er waren best wel wat 397 

mensen die zich irriteerden aan het feit dat ze ingelogd stonden bij Spotify. Het is relatief goedkoop 398 

om dit zelf aan te schaffen, namelijk slechts €9,99 per maand, en de eerste maand is ook nog gratis. 399 

Hij heeft uitgerekend dat dit bestuur daar nog 4 maanden aan zou betalen, oftewel €39,96, en dat kost 400 

de vereniging echt geen klap. Het volgende bestuur zou hier €119, 80 aan moeten uitgeven. 401 

Maud Gorissen heeft twee woorden: webplayer, adblock. 402 

Lars Meijer zou dat thuis ook doen, maar hij wil premium muziek en de computer is al half illegaal. 403 

Bas Wijnsouw geeft aan dat het voor dit jaar misschien weinig zal kosten, maar dat het met het oog op 404 

de verhuizing en de toegestane eisen, misschien beter is om Spotify Premium te eisen van de faculteit. 405 

Manouk Smeets geeft aan dat het hier iedere maand gaat over het lidmaatschapsgeld van één persoon, 406 

en wil weten of iedere maand dan ook iemand de hele maand de muziek mag beheren. 407 

Lars Meijer vindt het flauw dat alles telkens omgezet wordt naar lidmaatschapsgeld, terwijl €120,- ook 408 

het audiogeld vanuit de faculteit is. 409 

Thom Dijkstra is het hiermee eens, maar vindt het jammer dat twee van de indieners niet aanwezig 410 

zijn. Hij vindt het een goed punt, waar je best iets leuks van kan maken. 411 

Bram Geurkink ziet het punt niet. Je kunt online precies hetzelfde en ook nog gratis. 412 

Felix Wagner geeft aan dat je dan geen premium geluidskwaliteit hebt. 413 

Christiaan Boeren geeft aan dat ismus al veel aandacht heeft gekregen door het incident met de 414 

brandweer, en wil weten in hoeverre dit mag van Buma Stemra. 415 

Dyon Bambacht vraagt zich af of de vereniging dit moet aanbieden of dat leden dit zelf kunnen 416 

aanbieden. Leden kunnen gewoon inloggen en weer uitloggen. Ook na drie uur koffie en thee drinken. 417 

Henri van Omme stelt voor om dan ook allemaal een eigen schepje koffie mee te nemen. 418 

Bob Smits wil het bij deze motie houden. 419 

Ruud Penders geeft aan dat er een Xbox is bij de ESV, maar dat we bij ismus houden van praten en 420 

discussie. Er is al een ismus account met leuke playlists, waar hij thuis ook naar luistert. Het is veel 421 

leuker om te praten dan alleen maar naar lawaai te moeten luisteren. €120,- zijn veel kratten 422 

Schültenbraü. 423 

Manouk Smeets weet dat er veel leden thuis naar de ismus Spotify luisteren. Ze vindt het raar als ismus 424 

dat betaalt. 425 

Thom Dijkstra geeft aan dat dat opgelost is als alleen het bestuur het wachtwoord kent. 426 

Lars Meijer vindt dat Thom Dijkstra een goed punt heeft. Nu kent iedereen het wachtwoord, maar dat 427 

hoeft niet zo te zijn. Dan wordt er alleen op de ismuskamer ingelogd. Verder vindt hij alle 428 

argumentaties over geld per definitie slecht. Schültenbraü, kom op. 429 

Christiaan Boeren geeft aan dat je wel premium geluidskwaliteit kunt hebben, maar dat de boxen niet 430 

meer helemaal premium zijn. 431 

Lars Meijer geeft aan dat dat klopt, en dat dat de schuld is van de zanger waar Jip Trommelen naar 432 

luistert. 433 

Felix Wagner stelt dat dat verholpen kan worden door de subwoofer los te koppelen. 434 

Luuk Mevis vindt premium geluidskwaliteit leuk, maar de muziek is bedoeld voor op de achtergrond, 435 

dus hij vraagt zich af in hoeverre dit van belang is. Daarnaast leveren de reclames wel wat op. Omdat 436 

je niet voor Spotify betaalt, leveren de reclames €10,- in de maand op. 437 

Lars Meijer herhaalt dat alle argumentaties om economische redenen slecht zijn. Serieus, zo kun je ook 438 

beter geen ziektekostenverzekering nemen, want dat scheelt €80,- in de maand. 439 
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Dyon Bambacht geeft aan dat dit best van het eigen vermogen af kan, maar wil weten bij welke 440 

kostenpost dit structureel kan komen te staan. 441 

Lars Meijer vindt dat dit bij ICT hoort. 442 

Dyon Bambacht wil weten wat het standpunt van het bestuur is. 443 

Stan van Moorsel heeft zelf Spotify en vindt het een tof systeem en leuk om te doen. Met deze motie 444 

zou hij echter zijn opvolger opzadelen met €120,- in de begroting, wat meer is dan welke ICT post dan 445 

ook. Hij vindt dat vervelend voor de nieuwe penningmeester. Omdat hij het niet chic vindt om mensen 446 

daarmee op te zadelen, wil hij bij het aannemen van deze motie de keuze vrij houden voor het nieuwe 447 

bestuur. 448 

Thom Dijkstra stelt dat Stan van Moorsel zijn opvolger hier niet per se mee op hoeft te zadelen. Er kan 449 

ook nu al geld gereserveerd worden voor volgend jaar en dan later weer besloten worden. Hij neemt 450 

aan dat het wachtwoord dan binnen het bestuur blijft. Als het account dan op de ismuskamer maar 451 

aan staat. 452 

Christiaan Boeren stelt voor om bij aannemen het Premium account per juli weer te annuleren. Er is 453 

dan toch twee maanden niemand op de universiteit, en dan kun je dit volgend jaar weer aan het 454 

bestuur overlaten. 455 

Luuk Mevis geeft aan dat je misschien ook met meer verenigingen een abonnement kan afsluiten. 456 

Thuis hebben zij met vijven een familieabonnement, maar hij weet niet of dat hier ook kan. 457 

Bram Geurkink heeft zelf gratis Spotify of hij luistert online, en hij wil weten of iemand het verschil in 458 

geluid hoort. 459 

Felix Wagner geeft aan dat het bij streamen normaal 128 km/s is, en bij premium 356 of meer. Gratis 460 

Spotify klinkt dus veel goedkoper. 461 

Gijs Hablous is heel benieuwd of je het verschil met deze boxen wel kunt horen. 462 

Lars Meijer denkt dat je het niet zo goed hoort, maar vast wel een beetje. 463 

Pol Muffels stelt voor om te gaan stemmen als de laatste vragen beantwoord zijn. 464 

Jip Trommelen vraagt zich af of de initiatiefnemers de opzegtermijn hebben opgezocht. 465 

Lars Meijer geeft aan dat je bij opzeggen drie maanden geen Premium meer kan aanschaffen. 466 

Jip Trommelen denkt dat je wel kan zeggen om die eerste maand gratis te doen en dan Bram Geurkink 467 

en Gijs Hablous een maand bij de boxen te zetten. Als het dan iets toevoegt kun je het abonnement 468 

verlengen. 469 

Henri van Omme stelt voor dat het bestuur of de initiatiefnemers gaan inventariseren of de andere 470 

verenigingen interesse hebben. Zo ja, kan er gekeken worden naar de financiële situatie, zo nee, dan 471 

is er duidelijkheid. 472 

Lars Meijer wil de ALV overtuigen voor te stemmen. Thom Dijkstra heeft iets gezegd waarvan hij dacht: 473 

daar heb je helemaal gelijk in. Er is nog nooit een jaar geweest waarin het bestuur niet meer dan €120,- 474 

overgehouden. Dan kun je makkelijk geld reserveren voor het volgende bestuur. 475 

 476 

Dyon Bambacht wil een stemverklaring afleggen. Allereerst is dit een motie vanuit leden, dus het 477 

bestuur mag gewoon stemmen wat het wil. De ALV heeft het vorige keer uitgebreid gehad over 478 

formele activiteiten. Daar wil hij de focus op leggen en niet op premium muziek. Twee leden horen het 479 

verschil, en de rest niet. 480 

Ruud Penders wil eveneens een stemverklaring afleggen. Hij vond het leuk om hierover te praten, een 481 

leuke motie, maar hij vindt het de grootst mogelijke onzin voor een studievereniging om dit aan te 482 

schaffen. Het kost veel geld, dus schaf dan iets aan wat politicologisch relevant is. Hij heeft liever een 483 
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abonnement op de Volkskrant dan dit. Hij roept de ALV op om tegen te stemmen, omdat dit een 484 

verkwisting is van ismusgeld. 485 

Henri van Omme vindt Lars Meijer een bijzonder sympathieke vent, en daarom stemt hij voor. 486 

 487 

Stemming Motie Spotify Prismus 488 

Bob Smits geeft aan dat de stemprocedure wederom dezelfde is. 489 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 490 

 491 

Stemgerechtigden aanwezig: 37 492 

Stemgerechtigde machtigingen: 6 493 

Stemgerechtigden totaal: 43 494 

 495 

Voor: 7 496 

Tegen: 26 497 

Onthouding: 10 498 

 499 

Motie Spotify Prismus is afgewezen. 500 

 501 

Motie Vlek op je Shirt 502 

Lars Meijer leest zijn motie voor (zie bijlage 3). 503 

Manouk Smeets heeft twee woorden: voor stemmen. 504 

Thom Dijkstra stelt voor om de bedrukking op de colbertjes te doen. 505 

Dyon Bambacht geeft aan dat het nu niet meer mogelijk is om deze motie in het HR op te nemen. 506 

Jordi Uijens geeft aan dat er nu wel gestemd kan worden, maar dat het nu niet in het HR zal komen. 507 

Dyon Bambacht stelt voor om hier bij de volgende ALV een hamerstuk van te maken. 508 

Bram Geurkink wil dit wel alleen verplichten als er een vergoeding van ismus is. 509 

Dominic Kok denkt wel dat de met ismus bedrukte pakken dan na het bestuursjaar niet meer te 510 

gebruiken zijn. 511 

Bas Wijnsouw geeft aan dat een bestuurspak ook bedoeld is voor de vereniging. Het pak daarna 512 

gebruiken is prima, maar het is wel iets van de vereniging. 513 

Dyon Bambacht stelt uit eigen ervaring dat je na je bestuursjaar dat pak ook niet graag meer aantrekt. 514 

Hij voegt hieraan toe dat zijn tweede broek nog wel paste. 515 

Lars Meijer wil hier niets aan toevoegen omdat hij geen twijfel kent over het aannemen van deze 516 

motie. 517 

 518 

Stemming Motie Vlek op je Shirt 519 

 520 

Aanwezig: 37 521 

Machtigingen: 6 522 

Totaal: 43 523 

 524 

Voor: 33 525 

Tegen: 3 526 

Onthouding: 7 527 

 528 
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De Motie Vlek op je Shirt is aangenomen. 529 

 530 

Bram Geurkink vindt het opvallend dat er drie bestuursleden voor deze motie stemmen. 531 

Bob Smits geeft aan dat hij het met deze motie eens is, en hij gunt zijn opvolgers niet eenzelfde 532 

discussie. 533 

Jordi Uijens geeft aan dat hij voor stemt vanuit zijn eigen mening en niet vanuit de afgelopen discussies. 534 

 535 

W.V.T.T.K. 536 

Thom Dijkstra geeft aan dat er de vorige keer onduidelijkheden waren over de aanwezigheid. Hij weet 537 

een andere studievereniging waarbij ze op ALV’s werken met een intekenlijst. Misschien is dat wel 538 

makkelijker voor de commissaris externe betrekkingen. Zo kunnen mensen zich aan- en afmelden, en 539 

is het quorum meteen duidelijk. 540 

Rens Verhaegh is bang dat hij dan helemaal niks meer te doen heeft. 541 

 542 

Bob Smits wil graag de lustrumcommissie presenteren 543 

 544 

De commissie bestaat uit Luuk Mevis, Ruben Meijerink, Bas Wijnsouw, Gijs Kooistra, Jordi Uijens en 545 

Stan van Moorsel. Gijs Kooistra kan er vanavond helaas niet bij zijn. 546 

Luuk Mevis is voorzitter. Hij hoopt dat het een leuk lustrum wordt, en als mensen inbreng hebben, 547 

kunnen ze hem altijd vinden. 548 

Dyon Bambacht vindt het spijtig dat er geen vrouw in de commissie zit. 549 

Bram Geurkink vraagt of er misschien nog een of twee bijkomen van het nieuwe bestuur. 550 

Bob Smits bevestigt dit. 551 

Nanne van Mil wil de commissie feliciteren en wil morgen graag een foto maken van ze voor in de 552 

almanak. 553 

Ruud Penders wil weten of er in de lustrumweek dan een speciale activiteit komt voor vrouwen en wil 554 

weten hoe de commissie vrouwen wil betrekken. 555 

Luuk Mevis neemt het mee. 556 

Bob Smits bedankt de commissie voor haar aanwezigheid en wenst ze veel succes. 557 

 558 

Rondvraag 559 

Dyon Bambacht vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 560 

zijn van bestuur, zijn tevredenheid mag uiten dat de ALV op tijd klaar is, hij het mooi mag vinden dat 561 

hij nu met zijn Mise-en-Place vriendjes en vriendinnetjes kan gaan borrelen in TKB, de voorzitter wel 562 

de statuten wil meenemen de volgende keer en wat de voorzitter vanavond nog wil gaan drinken. 563 

Ruud Penders vraagt aan Dyon Bambacht welk vriendinnetje er precies naar die borrel komt, en vraagt 564 

of hij de leden mag bedanken, mag zeggen dat het een leuke ALV was, dat we samen meer gedaan 565 

krijgen, of hij het bestuur mag bedanken voor het verbeteren van de punten van de vorige ALV en of 566 

hij Bob Smits mag vragen om de volgende ALV te zorgen voor een wetboek, de statuten en pennen 567 

voor de leden. 568 

Bram Geurkink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij nogmaals het woord subwoofer 569 

aan de notulen mag toevoegen, of hij Stan van Moorsel mag bedanken voor het herschrijven van het 570 

financieel halfjaarverslag, of hij zijn complimenten daarvoor mag geven en of hij het volgende aan Bob 571 

Smits vragen: stel dat je niet voorzitter zou zijn, maar een andere functie, welke had je dan het leukst 572 
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gevonden en waarom en zou de andere kandidaat waarmee je ruilt geschikt zijn als voorzitter en 573 

waarom. 574 

Gijs Hablous vraagt of hij wat minder moeilijke vragen mag stellen, of hij Lars Meijer mag bedanken 575 

voor het voorlezen van de moties, of hij Stan van Moorsel voor verbeteren verslag, of hij de secretaris 576 

mag complimenteren voor de notulen, en of hij een mea culpa mag geven voor het toch correct 577 

geschreven woord. 578 

Maud Gorissen vraagt of ze mag mededelen dat morgen het eindoordeel in de zaak van Radovan 579 

Karadžić en of er na de eitjes en de slingers geen decoratie meer kapot gemaakt gaat worden. 580 

Valerie van Hazendonk heeft geen vragen.  581 

Jesper Schipper heeft geen vragen. 582 

Jules Mostard heeft geen vragen 583 

Luuk Mevis heeft geen vragen. 584 

Lars Meijer vraagt of hij de ALV mag bedanken voor het feit dat er in ieder geval één motie doorheen 585 

is gekomen, want nee heb je en ja kun je krijgen en of hij de volgende keer terug mag komen met nog 586 

een motie, waarover weet hij nog niet. 587 

Joseph Dommeck vraagt of hij Stan van Moorsel mag complimenteren voor het nieuwe verslag, een 588 

goede come back with a vengeance, waarmee hij heeft laten zien wat hij waard is. 589 

Jip Trommelen vraagt het bestuur of hij de verantwoordelijke mag bedanken voor de paginanummers 590 

in het financieel verslag. 591 

Felix Wagner vraagt aan Jordi Uijens wat de hoofdstad is van Tuvalu en hoeveel kleuren er in de vlag 592 

zitten en aan Rens Verhaegh om erop toe te zien dat dit niet opgezocht wordt. 593 

Henri van Omme vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het succesvol herschrijven van de 594 

stukken en ook voor hoe het nu gaat en dat de draad goed opgepakt is en of hij de voorzitter mag 595 

vragen wat hij ervan vindt dat er sinds het begin van dit collegejaar een beweging rondloopt die zich 596 

in het begin openlijk en vrij associeerde met ismus, waarvan de activistische doelen ons niet aan het 597 

hart gaan, die zich onafhankelijk noemen en waarvan de pretentie niet ophoudt bij de naam 598 

Feminismus, waarbij hij wil opmerken dat de huidige omslagfoto van dit clubje zooitje ongeregeld een 599 

zekere BV van Kristie Lamers beslaat, waardoor hij wil weten wat voor effect dit clubje heeft en of er 600 

al commentaar is ontvangen van Gerry van der Kamp-Alons of Marcel Wissenburg. 601 

Thom Dijkstra vraagt of hij Jordi Uijens succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, of hij 602 

zijn dank mag uiten aan alle aanwezigen en of hij reclame mag maken voor de Aegee borrel, met bier 603 

voor €1,80 in Café van Rijn. 604 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken voor de 605 

ALV, of hij de nieuwe lustrumcommissie veel wijsheid en succes mag wensen, hoe het gaat met het 606 

regelen van dates voor het SOFv gala en of hij Jordi Uijens veel succes mag wensen met het uitwerken 607 

van de notulen. 608 

Christiaan Boeren vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken voor een mooie ALV, of hij zijn 609 

welgemeende excuses mag aanbieden voor het tosti-ijzerdebacle met vier brandweerwagens en of hij 610 

mag aanstippen dat het al een jaar gelegen is dat het prachtige MVNP de kop werd ingedrukt. 611 

Dominic Kok vraagt of hij het bestuur en de aanwezigen mag bedanken voor de ALV, of hij mag 612 

vermelden dat Jordi Uijens en Rens Verhaegh zich nog niet aangemeld hebben voor het PiP Congres 613 

en of hij de rest mag attenderen dat het PiP Congres in Leiden in het Academiegebouw plaatsvindt op 614 

15 april. 615 

Lowieke Vermeulen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de leuke ALV, of ze het bestuur mag 616 

bedanken voor de verbeteringen en of ze Henri van Omme om Marcel Wissenburg te quoten mag 617 
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adviseren om zijn jasje en dasje stevig aan te trekken en dan terug te kruipen onder de steen waar hij 618 

kennelijk van onder vandaan is geglibberd. 619 

Annechien Stelwagen heeft geen vragen. 620 

Manouk Smeets vraagt of ze Stan van Moorsel mag bedanken voor zijn verslag, of ze het bestuur mag 621 

bedanken voor de accessoirecommissie, het zijn prachtige ovenwanten waarmee ze heerlijke falafel 622 

heeft gemaakt. 623 

Anton Stel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor het feit dat ze op tijd klaar zijn. 624 

Ruben Meijerink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de leuke ALV en of hij Stan van Moorsel mag 625 

bedanken voor het aanpassen van het verslag. 626 

Boaz de Rooij heeft geen vragen. 627 

Luuk Kaffener vraagt of hij het bestuur succes mag wensen voor de komende maanden. 628 

Bas Wijnsouw vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Stan van Moorsel mag bedanken 629 

voor het aanpassen van zijn verslag, of hij Jordi Uijens mag complimenteren voor het vlot en goed 630 

uitwerken van de notulen, of iedereen die de ovenwanten nog niet betaald heeft zijn voorbeeld wil 631 

volgen en ze straks wil afrekenen en wanneer de voorzitter weer mee gaat squashen, want hij merkt 632 

het aan weegschaal. 633 

Wimer Heemskerk vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de leuke ALV en of hij zijn hoop mag 634 

uitspreken dat de pannenkoeken morgen enigszins eetbaar zijn. 635 

Ruud Walvius vraagt of hij zich mag verontschuldigen voor zijn laatkomen, of hij de ALV mag bedanken 636 

voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken voor het aanpassen van de stukken en of hij Stan van 637 

Moorsel mag bedanken voor zijn verbeterde verslag. 638 

Marten Porte vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken voor de ALV, het was goeien handel, 639 

en of hij namens de lezingcommissie mag vermelden dat er nog veel lezingen aankomen, alhoewel hij 640 

nog geen bevestiging heeft dat de Brusselse lobbyist nog leeft, de lezing waarschijnlijk wel gewoon 641 

doorgaat, dus 12 april de eerste, en later komt er nog veel leuks. 642 

Nanne van Mil vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de fijne avond en of ze Christiaan Boeren, Henri 643 

van Omme en overige geïnteresseerden mag uitnodigen voor een Feminismus date om te laten zien 644 

dat er geen bedreiging is. 645 

Saskia Meijs heeft geen vragen.  646 

Tomas Jochoms vraagt of hij zich mag verontschuldigen omdat hij te laat was, of hij het bestuur en de 647 

ALV mag bedanken voor de ALV en of hij een thumbs up mag geven voor Jordi Uijens en Stan van 648 

Moorsel voor de notulen en het financieel halfjaarverslag. 649 

Merel van ’t Leven vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de leuke, rustige en korte ALV, of ze de 650 

lustrumcommissie succes mag wensen en of ze mag vermelden dat ze een date heeft voor het SOFv 651 

gala. 652 

Rens Verhaegh vraagt of hij zijn blijdschap mag uiten dat iedereen weer in grote getalen is opgekomen, 653 

of hij mag vermelden dat hij niet naar het PiP Congres gaat omdat hij die dag voor een proefstudeerdag 654 

in Nijmegen zal blijven, of hij de vraag van Pol Muffels even mag overleggen met eeeeeeeeeeeeeeeh, 655 

of hij iedereen mag uitnodigen voor de naborrel, omdat de eigenaar van ’t Haantje het superleuk vindt 656 

dat er een keer een naborrel kan plaatsvinden en of hij namens Eelco Rosenberg mag vragen aan Jordi 657 

Uijens wat de laatste voetbalwedstrijd is die met een silver goal is beslist. 658 

Stan van Moorsel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij iedereen mag bedanken voor 659 

het goedkeuren, of hij mensen mag bedanken voor de complimenten, of hij mag vermelden dat zijn 660 

date nog in ontwikkeling is, of hij Pol Muffels mag bedanken voor de succeswensen aan de 661 

lustrumcommissie, of hij de kascontrolecommissie mag bedanken voor de fijne samenwerking, 662 



16 

 

waardoor hij nog een keer met ze wil borrelen, en of hij mag vragen aan Bob Smits wie in het seizoen 663 

‘98/’99 voorstopper was van PSV. 664 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij iedereen mag bedanken voor de 665 

aanwezigheid, of hij aan Felix Wagner mag antwoorden dat Funafuti de hoofdstad is van Tuvalu en dat 666 

de vlag blauw en geel is, of hij iedereen mag bedanken voor de succeswensen aan de 667 

lustrumcommissie, of hij mag antwoorden dat hij niet weet wat de laatste wedstrijd met silver goal 668 

was en of hij mag vermelden dat hij nog geen date heeft  voor het SOFv gala maar wel voor het 669 

ismusgala. Verder had hij wel iets in zijn hoofd, maar gaat hij helaas afsluiten zonder vraag aan de 670 

voorzitter. 671 

Bob Smits geeft aan dat iedereen de ALV en Stan van Moorsel en het bestuur mag bedanken, dat hij 672 

de volgende keer de statuten en de wetbundel meeneemt, dat hij dadelijk bier gaat drinken, omdat hij 673 

dat lang niet heeft gehad, dat pennen voor de leden meenemen een goede tip is, dat hij voor 674 

commissaris interne betrekkingen zou kiezen, omdat je dan veel contact hebt met leden die het altijd 675 

gezellig maken bij ismus, dat Merel van ’t Leven een goede voorzitter zou zijn, omdat ze het enige 676 

meisje is en van boven de rivieren komt, en een andere cultuur misschien goed voor ons zou zijn, dat 677 

hij ook Lars Meijer wil bedanken voor zijn moeite en moties, dat hij het heel fijn zou vinden als er geen 678 

spullen van de decoratiecommissie meer gemold zouden worden, en ook niet van de 679 

accessoirecommissie, dat hij het verzoek wil indienen dat er niet meer gevolleybald wordt op de 680 

ismuskamer, vooral door de secretaris, dat hij blij is met de paginanummering, dat hij geen moeite 681 

heeft met Feminismus, omdat de meiden toch al in de minderheid zijn, en dit dan de manier is om 682 

samen vooraf een hapje te eten of te drinken, en dat ze daardoor op borrels en activiteiten als grote 683 

groep komen, en het daardoor gezelliger wordt en die onafhankelijkheid er gewoon is, dat hij niets van 684 

Marcel Wissenburg of Gerry van der Kamp-Alons heeft gehoord en dat dat ook niet gaat gebeuren, dat 685 

Christiaan Boeren zijn excuses aan mag bieden voor het tosti-ijzer, dat hij een date heeft voor het SOFv 686 

gala en het ismusgala, dat het PiP Congres goed gepromoot is door Dominic Kok, dat hij de ovenwanten 687 

snel zal betalen, dat hij hoopt dat de commissie nog andere leuke accessoires zal creëren, dat hij het 688 

leuk vindt dat het sneller gaat dan de vorige keer, dat hij zo snel mogelijk wil gaan squashen, omdat hij 689 

ook bang is voor de weegschaal, dat hij goed pannenkoeken kan bakken, dat mensen dat te laat komen 690 

maar niet meer moeten doen, zodat ze dan netjes het ismuslied kunnen meezingen, dat hij de date 691 

van Christiaan Boeren en Henri van Omme met Feminismus zou toejuichen, dat hij denkt dat Ernest 692 

Faber de voorstopper van PSV was, dat hij zijn excuses aan Jordi Uijens aanbiedt voor zijn snelle praten, 693 

maar hij wil graag bier. Hij wil dat iedereen de glazen heel meeneemt naar voren. 694 

 695 

Bob Smits sluit de vergadering om 22.35 uur. 696 

 697 

 698 

 699 

 700 

 701 

 702 

 703 

 704 

 705 

 706 

 707 
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 708 

 709 

 710 

 711 

 712 

 713 

 714 

 715 

 716 

 717 

 718 

 719 

 720 

 721 

Bijlage 1: Brief Kascontrolecommissie 722 

 723 

Nijmegen, 22 maart 2016 724 

 725 

 726 

Geachte leden der 54ste  ALV der studievereniging ismus, 727 

 728 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 729 

het afgelopen half jaar. De commissie heeft op woensdag 9 maart jl. voor het laatst de boekhouding 730 

gecontroleerd.  731 

 732 

Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die het in het bijzonder wil 733 

aanstippen: 734 

I. We willen ten eerste de penningmeester complimenteren met de verbetering die hij heeft 735 

aangebracht in de boekhouding. De ontbrekende facturen, pinbonnen en onjuiste cijfers met 736 

betrekking tot het vorige verslag zijn aangepast en in het huidige verslag correct genoteerd.  737 

II. De kosten voor de boodschappen van het kennismakingsweekend en de factuur voor de eerste 738 

aanbetaling van de accommodatie zijn inmiddels betaald.  739 

III. De commissie wil ten derde aanstippen dat ten tijde van de vergadering nog van een 740 

substantieel deel van de leden de contributie niet is geïncasseerd. De ledencontributie is een grote 741 

opbrengstenpost voor de vereniging en daarom wil de commissie de penningmeester met klem 742 

aanraden dit zo snel mogelijk te incasseren. Hierbij spelende dat het bestuur voornemens is om de 743 

ledenbijdrage van de reis ook door middel van incasso’s te verkrijgen.  744 

 745 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel half jaarverslag goed 746 

en adviseert de vergadering voor te stemmen.  747 

 748 

Ten slotte, wil de commissie het bestuur en in het bijzonder de penningmeester, de heer Van Moorsel, 749 

bedanken voor de verbeteringen die zijn gemaakt in de boekhouding en in het vernieuwde financieel 750 

halfjaarverslag. We willen het bestuur dan ook succes wensen het komende half jaar.  751 

 752 
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Met vriendelijke groet, 753 

 754 

Dyon Bambacht, Joseph Dommeck & Lars Meijer 755 

Kascontrolecommissie 2015-2016 756 

 757 

 758 

 759 

 760 

 761 

 762 

 763 

 764 

 765 

 766 

Bijlage 2: Motie Spotify Prismus 767 

 768 

Motie Spotify Prismus 769 

 770 

Nijmegen, 2 februari 2016 771 

 772 

Geachte 53e ALV der studievereniging ismus, 773 

 774 

Het oor wil ook wat en daarom leggen wij deze motie aan u voor. De laatste maanden is er een hoop 775 

aan reclame op de ismuskamer te horen. Aangezien ismus hier geen geld voor ontvangt, willen wij hier 776 

van af. Wij stellen daarom voor om een Premium Spotify account aan te schaffen. Dit zal onze 777 

vereniging maximaal 9,99 euro per maand kosten, waarvan de eerste maand zelfs gratis is. 778 

Gezien het ruim beschikbare eigen vermogen, achten wij het mogelijk dat deze uitgave geen 779 

belemmering zal zijn voor activiteiten die onze studievereniging organiseert. 780 

Vanwege de hoge kwaliteit boxen, is er ook behoefte aan premium kwaliteit muziek. Dit om onze 781 

vereniging nog beter ten gehore te brengen aan een breed publiek. Daarom willen wij deze motie graag  782 

ter stemming laten brengen. 783 

 784 

Met vriendelijke groet, 785 

 786 

Youri Kling, Lars Meijer, Tjitse Ozinga en Felix Wagner 787 

 788 

 789 

 790 

 791 

 792 

 793 

 794 

 795 

 796 

 797 
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 798 

 799 

 800 

 801 

 802 

 803 

 804 

 805 

 806 

 807 

 808 

 809 

 810 

 811 

Bijlage 3: Motie Vlek op je Shirt 812 

 813 

Beste 54ste ALV, 814 

 815 

Wegens de vele commotie op de twee afgelopen ALV’s over de bedrukking van de bestuurspakken lijkt 816 

het mij een goed idee om in het Huishoudelijk Reglement vast te leggen dat het bestuur haar colberts 817 

dan wel blouses of allebei te laten bedrukken. Dit vanwege het feit dat ieder bestuurslid een 818 

vergoeding vanuit ismus ontvangt voor de aanschaf van zijn/haar bestuurspak. Dit moet tevens 819 

vastgelegd worden om deze discussie niet jaarlijks terug te laten keren. 820 

 821 

Met vriendelijke groet, 822 

 823 

Lars Meijer 824 


